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Till Anna Mannfalk (M), ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden

Risk- och krishantering inom Labmedicin

Labmedicin är en viktig del av hälso- och sjukvårdens verksamhet, utan utredning, ingen
diagnos. För en diagnos krävs en utredning och här är provsvar en viktig del. Utan prover kan
bristande patientsäkerhet bli en följd.

Den stora yrkeskåren inom labmedicin är biomedicinska analytiker och sedan tidigare vet vi
att detta är ett av de så kallade bristyrkena. Vi kunde i förra veckan återigen läsa om en
ständig personalflykt och en ohållbar arbetsmiljö och ett eventuellt skyddsstopp av arbetet
inom baslabb i Lund som är den verksamhet som analyserar prover från hela Lunds sjukhus.
Som jag uppfattar det har ett flertal handlingsplaner upprättats och flera medarbetare slutat
inom verksamheten i Lund. 

Anledningen till att jag ställer frågan är en oro för labmedicin och biomedicinska
analytikernas arbetsmiljö i hela Skåne. Region Skånes Laboratoriemedicin Bas har
verksamhet på nio orter i Skåne, och på de fem akutsjukhusen pågår verksamheten dygnet
runt. Här analyseras prover som kan avgöra behandlingen av patienter och vården behöver
akuta svar.

Det är viktigt att vi handlar proaktivt, men tiden rinner iväg. Detta är en fråga som handlar
både om personalens arbetsmiljö och om att tillhandahålla en patientsäker vård.

Min fråga till dig Anna Mannfalk är:

● Ser du en risk att Region Skåne inte kommer att kunna säkra utredningar inom
labmedicin till regionens verksamheter?
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